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lessen voor mtdglz versie 19 aug 2021.pptx

Op verzoek van QE hebben we (DMO en DLZ) gewerkt aan sheets met geleerde corona lessen. Bijgevoegd de versie die

afgelopen maandag in het MTDGLZ aan de orde is geweest.

Op deze sheets moet nog best een hele slag gemaakt worden. Dat had ik vandaag willen doen, maar we kwam nogal wat andere

dingen doorheen. Daarom stelde voor dat jij misschien de aanpassingen zou kunnen doorvoeren. Althans zo veel mogelijk.

Inhoudelijke aanpassingen:
- Arbeidsmarkt meer erin

- De relatie tussen de cure en de care, capaciteit buiten de ziekenhuizen en keten kan er meer in
- De infectiepreventie een beetje verder uitwerken (ook niet te veel)
- Waar mogelijk minder abstract, meer concreet maken.

- Naast DLZ en DMO moet ook jeugd erin. En het DMO deel nog wat uitgebreid.

Je contactpersonen zijn bij jeugd en voor dmo Beiden zijn op dit moment bezig om hun inbreng
inde sheets te maken.

Nog wel goed om te zeggen ios: we moeten met 1 presentatie komen, en niet een presentatie per sector. Dat is wel vaak de

neiging, maar niet nu de bedoeling. ©

Verder:

- Dit is 1 set sheets. Deze moet in 2 sets gesplits worden. Dat staat trouwen ook al in de presentatie.
- De eerste set moet worden voor interne gebruik. Daaraan moet worden toegevoegd een actielijst voor de DGLZ

kolom. Dus niet VWS breed of algemene dingen, maar echt de acties voor ons zelf. Daar is een document voor, dat

net rondstuurde. Het is nog niet helemaal klaar, het kan helpen met een begin.
- De tweede set moet een soort van basispresentatie worden waarmee straks bij diverse gelegenheden de biihne op

moeten kunnen.

Tot slot, de bedoeling is de eerste set met de minister te bespreken. 5.1.2e vroeg al naar wanneer dat gepland kan

worden. Het lijkt me goed dat je even met haar belt.

En als allerlaatste: de planning is niet geheel duidelijk maar ik taxeer dat dit best een zekere spoed vraag omdat dit

redelijk snel met de minister wil bespreken.

EEFzal nog contact met je opnemen om dit verder toe te lichten.

Succes alvast!


